
P R O T O K Ó Ł  Nr XII/11
z obrad XII sesji Rady Gminy w Lubaszu

odbytej w dniu 07 grudnia 2011 roku 

Obradom przewodniczył Pan Wiesław Łyczykowski – Przewodniczący Rady Gminy w Lubaszu. 
Sesja rozpoczęła się o godzinie 1000 i odbywała w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Lubaszu.
W sesji wzięli udział radni, sołtysi i zaproszeni goście wg załączonej listy obecności. 
Porządek obrad:
1.Sprawy regulaminowe:
   a/otwarcie, stwierdzenie qorum i wybór sekretarza obrad,
   b/przedstawienie porządku obrad,
   c/przyjęcie protokołu z obrad XI sesji Rady Gminy 
   d/informacja o realizacji uchwał Rady Gminy w Lubaszu podjętych w trakcie obrad XI
      sesji.
2. Podjęcie uchwał w sprawie:
2.1/ ustalenia cen  i opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków na 
        terenie gminy Lubasz na 2012 rok
2.2/ zaciągania zobowiązań
2.3/ zmian w budżecie 2011 r.

3. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.
4. Wolne głosy i wnioski.
5. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i  zapytania.
6. Zakończenie obrad.

Przewodniczący powitał radnych i otworzył obrady XII sesji Rady Gminy w Lubaszu. 
a) na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 radnych obecnych jest 13 radnych, co stanowi 
    qorum, a zatem Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał.
    Przewodniczący obrad zaproponował by sekretarzem obrad XII sesji był Pan Marcin Filoda

     Kandydatura ta została przyjęta przez Radę jednogłośnie.
 b) Przewodniczący obrad stwierdził, że porządek obrad został radnym doręczony w dniu 
     dzisiejszym przy podpisywaniu listy obecności. Oczekuje zatem ewentualnych propozycji ze 
     strony radnych lub Wójta Gminy jego zmiany lub uzupełnienia. 
     Zmian i propozycji do porządku obrad nie wniesiono i sesja odbywała się wg porządku podanego 
    na wstępie. 
c)Pan Zdzisław Bałęczny – sekretarz obrad XI sesji stwierdził, że zapoznał się z protokołem z jej
    przebiegu i uważa iż odzwierciedla on przebieg obrad, wnioskuje więc o przyjęcie protokołu
    bez odczytywania.
    Przewodniczący obrad poddał wniosek pod głosowanie i protokół z obrad XI sesji 
    Rady Gminy w Lubaszu został przyjęty jednogłośnie  bez odczytywania. W głosowaniu udział
    wzięło 14 obecnych radnych.
d) Pan Henryk Geremek przedstawił informację z realizacji uchwał podjętych w trakcie obrad 
     XI sesji.

     Informacja została przyjęta bez uwag i stanowi załącznik do protokołu.
( w trakcie odczytywania informacji do obrad sesji dołączył radny J.Cichorek. Od tej chwili  w sesji  
uczestniczy 14 radnych).

Ad.2. 
Podjęcie uchwał w sprawie:
2.1./ ustalenia cen  i opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków na 
        terenie gminy Lubasz na 2012 rok



Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy Pani Grażyna Graj.
Radny Łukasz Wlekły zabierając głos powiedział, że była okazja uniknięcia dopłaty do budżetu, 

niestety  ale  jest  dopłacane  do  wody  i  jednocześnie  jest  to  podwyżka  wody  i  ścieków  dla 
mieszkańców, dlatego będzie głosował przeciw.

Głosowanie:
za - 10
przeciw - 2
wstrzymało się - 2
Uchwała została podjęta większością głosów.
(w głosowaniu brało udział 14 obecnych radnych, radny Tomasz Biernat nieobecny)

Uchwała nr XII/116/11 stanowi załącznik do protokołu.

2.2/ zaciągania zobowiązań
Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy Pani Grażyna Graj.
Nie wniesiono uwag oraz pytań do przedstawionej uchwały. 

Głosowanie:
za - 10
przeciw - 0
wstrzymało się - 4

Uchwała została podjęta większością głosów.
Uchwała nr XII/117/11 stanowi załącznik do protokołu.

2.3/ zmian w budżecie 2011 r.
Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy Pani Grażyna Graj.
Nie wniesiono uwag oraz pytań do przedstawionej uchwały. 

Głosowanie:
za - 12
przeciw - 0
wstrzymało się - 2

Uchwała została podjęta większością głosów.
Uchwała nr XII/118/11 stanowi załącznik do protokołu.

po przerwie:

Ad.3.
Marek Wicher -  zawnioskował o zmianę sposobu oświetlenia zabytkowego wiatraka 
w m.Dębe, montując jedną lampę halogenową, a pozostałe lampy wyłączyć. Jadąc wieczorem nie 
wiadomo czy są to oświetlane jakieś pegeery czy cokolwiek innego, widać tylko 4 lampy i nic 
więcej
Ponadto złożył wnioski o ustawienie lustra przy wyjeździe od p. Wiśniewskich (przy sklepie) w 
Goraju na drogę wojewódzką i rozważenie możliwości założenia 1 lampy oświetlenia ulicznego 
przy posesji 7D w Goraju.

Adam Zielsdorf – powiedział, że często radni słyszą od Wójta Gminy żeby nie składać wniosków, a 
jeżeli ktoś składa wniosek to ma wskazać źródło finansowania. Idąc tym tokiem rozumowania 
chciałby wskazać dwa źródła finansowania budowy dróg na terenie wsi Kamionka. Pierwszym ze 



źródeł jest działka o nr 3068 w m.Dębe, którą przez ileś lat zajmowała nielegalnie osoba 
mieszkająca po sąsiedzku z tą działką. Na dzień dzisiejszy na tej działce znajduje się około 40 
garaży, za które pobierana jest opłata ok. 350 zł/mc. Mieszkańcy osiedla Zacisze zwrócili się z 
wnioskiem by podzielić tę działkę na działki garażowe i im je sprzedać. Na tej działce mogłoby 
powstać 50-80 działek garażowych, którymi mieszkańcy byliby zainteresowani. Daje to kwotę 
ok.pół miliona, którą można by zarobić. Dlatego jego pytanie brzmi co można zrobić by pozbyć się 
tej działki dobrze ją sprzedając z korzyścią do budżetu.
Drugie źródło o którym przeczytał w prasie i chciałby się tym podzielić jest takie, że dwie, trzy 
gminy z terenu Wielkopolski zmieniły formę zakupu prądu. Nowa forma polega na tym, że prąd nie 
jest kupowany przez każdą z jednostek pojedynczo, ale gmina stworzyła system taki, że jest jeden 
odbiorca. Nie są to oddzielne jednostki. Przykładem jest sala wiejska w Kamionce, gdzie kilka razy 
w roku świeci się prąd, a opłaty są na kilka tysięcy. Takich przykładów na terenie gminy jest na 
pewno kilkanaście. Proponuje by rozeznać sytuację, bowiem gminy, które wprowadziły taki sposób 
zaoszczędzają od 200 do 300 tysięcy złotych rocznie.

Łukasz Wlekły - wniósł poprawki do projektu budżetu gminy, które dotyczą zmniejszenia 
wydatków na administrację publiczną o 150 tys. zł, kosztuje ona obecnie 2mln 500 tys. zł, w 2010 
roku kosztowała niecałe 2mln 200 tys. zł, w następujących pozycjach:

− 20 tys. zł z rady gminy; (nie widzi potrzeby tylu obrad)
− 50 tys.  zł  z  wynagrodzeń  osobowych pracowników (zmniejszenie  pensji  Wójta  Gminy, 

który zarabia prawie tyle co starosta powiatowy);
− 50 tys. zł z zakupu usług pozostałych;
− 30 tys. zł z promocji jednostek samorządu terytorialnego. Aktualnie jest to kwota ok. 60 tys. 

zł. Dodał, że biuletyny informacyjne wychodziły częściej- 3,4 razy w roku, jak dotychczas 
w tym roku ukazał się jeden. Może trzeba poszukać tańszego wydawcy. Nie ma zamiaru 
promować gminy, która jest ciągle zalewana, więc proponuje przeznaczyć  30 tys. zł  na 
dotację dla Spółek Wodnych
Ponadto proponuje zmniejszyć zatrudnienie w GOK o 3 etaty (wicedyrektora, instruktora 

KO,  połączyć  etat  głównej  księgowej  z  etatem  ds.  kadr  i  sekretariatu),  co  da  120  tys.  zł 
oszczędności.  Zastępca  dyrektora  odpowiada  za  zarządzaniem  ośrodkiem  wypoczynkowym  w 
Lubaszu.  Za zarządzanie  powinien  odpowiadać  dyrektor,  a  nie  zastępca.  Prowadzeniem spraw 
wypoczynku oraz spraw agroturystyki w gminie zajmuje się inspektor ds. wypoczynku i turystyki w 
gminie, tak więc po co inspektor, jak zajmuje się tym zastępca dyrektora, albo po co zastępca w 
takim razie?  Współpracą  w  zakresie  organizacji  imprez  w  amfiteatrze  ma zajmować  się  jakiś 
pracownik. Na koniec jest koordynacja i organizacja imprez sportowych na terenie gminy, którą ma 
zajmować się inspektor ds. turystyki i wypoczynku, tak więc rozumie, że zastępca dyrektora jest 
niepotrzebny i jest to już jeden etat.Drugi etatem jest połączenie stanowiska głównej księgowej i 
pracownika ds.kadr i sekretariatu. Wcześniej obowiązkami tych dwóch stanowisk zajmowała się 
główna księgowa i pracowała na 3/4 etatu. Teraz zwiększono na jeden etat, uważa więc, że jedną 
osobę można by wykluczyć. Wykreśliłby też jednego instruktora ko. Dałoby to dla budżetu gminy 
ok. 120 tys. oszczędności w samych zatrudnieniach. 

Proponuje zmniejszyć  jeszcze o 50 tys. zł dotację  podmiotową z budżetu dla samorządu 
instytucji kultury. W 2010 roku było wydane na ten cel 520 tys. zł, propozycja na 2012 rok to kwota 
1mln 421 tys. zł, co daje wzrost prawie o 900 tys. zł na kulturę. 
W sumie po dokonaniu powyższych zmian uzyskaną  kwotę  320 tys.  zł  proponuje przeznaczyć 
następująco:

− 15 tys. zł na remont figury św. Jana Nepomucena w Sławnie;
− 5 tys. zł dla Radwanu;
− 30 tys. zł dotacja dla Spółek Wodnych;
− 10 tys. zł dodatkowo do remontu świetlic wiejskich;
− 260 tys. zł na chodnik w Prusinowie lub na zmniejszenie deficytu budżetu gminy.



W odniesieniu do wydatków GOK-u zapytał, czy Wójt Gminy zna piramidę potrzeb wg Adama 
Masłowa bowiem najpierw są potrzeby fizyczne, fizjologiczne, które trzeba zaspokoić, a dopiero 
później potrzeby kulturalne, wyższe. Kiedy będzie się wydawać pieniądze na kulturę, może stać się 
tak, że zabraknie na podstawowe potrzeby mieszkańców gminy, dlatego proponuje zmniejszyć 
wydatki GOK-u. Niedługo wejdą nowe fundusze, w 2014 roku i nie będzie można z niczego 
skorzystać bo kultura zabierze wszystko.

Dalej powiedział , że GOK organizuje Sylwestra w „Zakątku”, wyraził obawę czy jest to dobry 
pomysł, by dla wąskiej grupy organizować sylwestra. GOK powinien organizować imprezę dla 
wszystkich mieszkańców gminy.

Ponadto wniósł o ukaranie Wójta Gminy za nieudzielenie odpowiedzi pisemnej i ustnej na 
wniosek złożony  podczas posiedzenia komisji stałych Rady Gminy w Lubaszu (30.05.2011r.) w 
sprawie utwardzenia placu pod kosz za szkołą w Jędrzejewie oraz na wniosek dotyczący podjęcia 
działań by wszyscy mieszkańcy gminy podłączyli się do kanalizacji (sesja IX 28.07.2011r.)

Powiedział też, że rada sołecka wsi Jędrzejewo przeznaczyła wszystkie środki funduszu 
sołeckiego na utrzymanie i konserwację rowów i przepustów, nie przeznaczając nic na prąd, węgiel, 
ponieważ najbardziej zależy im na tym, by ich domostwa nie były powtórnie zalane. Dodał, że 
mieszkańcy chcą spokojnie spać, a tak wysokie wydatki na GOK nie są potrzebne. 

Ad.4.
Bogdan Han sołtys wsi Lubasz zwrócił się z pytaniem do radnego Adam Zielsdorfa w jakim 

celu po ostatniej sesji dokształcał publiczność w sklepie w Kamionce na temat prowizji sołtysów, a 
zwłaszcza prowizji sołtysa z Lubasza. 

Kazimierz Wicher sołtys wsi Dębe zwrócił się o przestawienie znaku Dębego od strony 
Czarnkowa, który jest usytuowany w chwili obecnej w chodniku. Idący z wózkiem dziecięcym, 
będzie musiał zjechać na ulice. Dlatego prosi o przestawienie. 

Jadwiga Kazińska Kierownik GOPS podziękowała za ogromne zaangażowanie i pomoc 
wszystkim, którzy brali udział w organizowanej zbiórce żywości dla najuboższych.

Wojciech Gorączniak sołtys wsi Antoniewo zabierając głos powiedział, że na ostatniej sesji 
zapytał dlaczego nie została zrealizowana uchwała rady gminy. Otrzymał odpowiedź, która nie 
odpowiada jednoznacznie na zadane pytanie – brak środków na finansowanie zadania. W tej chwili 
rozumie że brakuje środków, bo są nowe zobowiązanie i rozpoczęto nową inwestycję.
Następnie sołtys z Antoniewa powiedział, że od momentu jak został sołtysem i uczestniczy w 
sesjach przewija się sprawa zakładu gospodarki komunalnej. Między innymi głównym celem 
likwidacji starego układu w tym przedsiębiorstwie było to, żeby nie było deficytu do którego trzeba 
dopłacać co roku w wysokości, z tego co pamięta ok. 400 tys. zł. W ostatnim czasie otrzymał pismo 
w którym znalazły się różnego rodzaju wyliczenia i mimo reorganizacji, powołania bardziej 
sprawnego zarządu, deficyt, który ten zakład przyniesie zamknie się kwotą ok. 500 tysięcy złotych. 
Więc po co to całe zamieszanie? Nie rozumie tego, przedtem było dopłacane 400 tys. zł, a teraz 
będziemy dopłacać na same pensje zarządu i obsługę zarządu ok.414 tys. zł plus zostają dotacje do 
bieżącej działalności zaopatrzenia w wodę i odprowadzanie ścieków.

Adam Zielsdorf – odpowiedział sołtysowi z Lubasza, że o tym co „baba babie” pod sklepem 
opowiada nie będzie dyskutował na sesji. Jego obowiązkiem jako radnego, osoby publicznej jest 
udzielanie odpowiedzi na pytania wyborców jak i wysłuchanie tego czego oni oczekują lub chcą. 

Sołtys Lubasz Pan Bogdan Han – odpowiadając zapytał, co kogo obchodzi prowizja sołtysa.
Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnego oraz sołtysa, by zaistniałą sytuację wyjaśnili sobie 
poza obradami sesji. 

W dalszej części Sekretarz Gminy przedstawiła zasady ogłoszonego przez Wójta Gminy 
konkursu na najładniejszą bożonarodzeniową dekorację posesji oraz wsi. 
Wójt dodał, że podjął decyzję o nie instalowaniu elektrycznych ozdób na słupach energetycznych, 
tak jak to było co roku, ponieważ kosztuje to gminę kilkanaście tysięcy złotych. Pieniądze te 
zostaną przeznaczone jako nagroda w ogłoszonym konkursie. 
Zasady konkursu zostaną umieszczone na stronie internetowej gminy Lubasz. 



Kazimierz Wicher zaproponował by komisja sama decydowała o przyznaniu nagrody, bez 
udziału i zgłaszania przez sołtysa. 
Sekretarz Gminy odpowiedziała, że jest taka możliwość ale formalnie w regulaminie nie dokonane 
zostaną poprawki, z tego powodu, że został on umieszczony w biuletynie informacyjnym gminy i 
już w najbliższych dniach trafi do mieszkańców. Dlatego, żeby nie było dwoistości regulaminu 
przyjmiemy za zasadne, że komisja będzie objeżdżała.
Zasady konkursu zostaną umieszczone na stronie internetowej gminy Lubasz i tam umieszczona 
zostanie poprawka. 

Józef Cichorek zapytał czy będą przygotowane propozycje zmian stawek prowizyjnych. 
Ponadto poprosił o przygotowanie informacji na komisję– ile sołtys może zebrać i ile zbiera.
Sekretarz Gminy odpowiedziała, że na następną sesję stosowny projekt uchwały zostanie 
przygotowany.

Andrzej Kopaczewski dyrektor GOK powiedział, że na piśmie udzieli informacji na temat 
zatrudnienia w Gminnym Ośrodku Kultury. Natomiast odnośnie gospodarki ośrodka kultury 
wyjaśnił, że zabawa organizowana przez GOK w Zakatku jest zabawą otwartą, wynajął lokal nad 
jeziorem oraz dom strażaka i dochód uzyskany z tej zabawy będzie przeznaczony na ośrodek 
kultury. Jest to jeden z punktów statutu GOK, który mówi, że działalność ośrodka finansuje się z 
przychodami uzyskanymi z dotacji budżetowych, najmu i dzierżawy. Ma prawo jako dyrektor 
prowadzić działalność gospodarczą i jeżeli ma takie finanse jakie ma, to próbuje wszelkich 
sposobów by pozyskać dodatkowe środki finansowe. 

W nawiązaniu do zapytania sołtysa wsi Antoniewo Pana Wojciecha Gorączniak Przewodniczący 
Rady Gminy powiedział, że Prezes Gminnego Zakładu Komunalnego wraz z merytorycznymi 
pracownikami odpowie na pytanie. Jego zdaniem jednak dane podane przez sołtysa rozjeżdżają się, 
ponieważ z tego co się orientuje, nigdy nie było dofinansowania w kwocie 400 tys. zł. Wynika to z 
ustalonych stawek itd. ale nie będzie dzisiaj wchodził w szczegóły ponieważ od tego są fachowcy i 
udzielą odpowiedzi. 

Jan Wala Prezes GZK  zabierając głos powiedział, że na ostatniej z sesji mówił, że 
przekształcenie nie nastąpiło dlatego, że był deficyt i straty, tylko nastąpiło dlatego, że ustawa o 
gospodarce komunalnej nakazuje przekształcenie lub zlikwidowanie zakładu budżetowego gminy. 
Termin ten trwa od 1 lipca 2007 roku do 31 grudnia 2011 r., tak więc ustawa nadała obowiązek 
przekształcenia zakładu komunalnego w spółkę z.o.o., bądź też całkowitą likwidację. Finanse nie 
miały nic wspólnego. 

Ad.5.
Wójt Gminy powiedział w kwestii oświetlenia wiatraka, że wniosek jest jak najbardziej zasadny. 
Pochwalił radnego Marka Wichra za dobry pomysł. Jeżeli chodzi o lustro, powiedział, że jest to 
wniosek w trakcie realizacji, zostanie zakończony kiedy będą pieniądze.

W sprawie wniosku radnego Zielsdorfa dotyczącego pozyskania środków na budowę dróg w 
Kamionce, powiedział, że jest to dobry pomysł, dodał, że niektórzy radni działają w radzie od wielu 
lat i nie zauważyli problemu w Dębe, że prywatna osoba zarabia na gruncie gminy Lubasz. Problem 
istnieje od wielu lat, a został zauważony dopiero za jego kadencji. Gdzie radni byli wcześniej? 
W tej chwili sprawa została uporządkowana, wygląda to tak, że pani zapłaciła jednorazowo 14.500 
tys. zł oraz 500 zł jako połowę kosztów, ponieważ nie wszystkie garaże położone są na terenie 
działki 3068, część położona jest na prywatnym gruncie pani i trzeba wykonać rozgraniczenie. Na 
ten rok zostaną podpisane umowy dzierżawy dla garaży,dotyczące terenu gminy i środki z 
dzierżawy będą wpływać do gminy. Tak naprawdę w dokumentach miasta i gminy Czarnków 
działka ta jest drogą, dlatego planowane jest spotkanie z Burmistrzem Czarnkowa i rozeznanie 
planów z tą drogą związanych.

Wójt Gminy dodał, że tak jak powiedział wcześniej będą poszukiwane pieniądze na drogi, na 
rowy. O rowach w Jędrzejewie zapomniało się jakieś 20, 30 lat temu. Jak Wójt widzi problem oraz 
dbałość mieszkańców wsi Jędrzejewo w tej kwestii. W najbliższy piątek jest zaplanowane spotkanie 
z mieszkańcami Jędrzejewa oraz ze służbami zajmującymi się melioracjami w celu uporządkowania 



wszystkich spraw w temacie rowów. Działania muszą zostać podjęte jak najszybciej, między 
innymi należy jak najszybciej udrożnić wszystkie rowy, a następnie przepusty jak będą środki 
finansowe.

Odnośnie wniosku radnego Łukasza Wlekłego w sprawie wniesienia poprawek do projektu 
budżetu powiedział, że są to propozycje do rozważenia przez radę gminy, nie będzie się 
wypowiadał, są to propozycje dla budżetu gminy. Pogratulował radnemu toku myślenia i stwierdził, 
że jeżeli radny chce, wykona się, będą zwalniani wszyscy i wszędzie, jeżeli to jest sposób według 
radnego na to, by zaoszczędzić pieniądze przy jednoczesnym rozwoju gminy. Wójt dodał, że nie 
widzi rozwoju gminy bez tych pieniędzy.
W każdym dziale, czy to pracowniczym czy w administracji państwowej, są pewne reguły gry, 
uprawnienia, karty i ta pensja nie do końca jest tylko pensją, ma ona wiele pochodnych, stąd się 
biorą takie duże pieniądze.
Z jednej strony mówi się o kulturze na wsi, a z drugiej – nie dajmy pieniędzy. To zlikwidujmy, ale 
to nie jest rozwiązanie. Są pewne rzeczy, które się toczyły od dziesiątek lat i powolutku będziemy je 
koordynować. Na ostatniej sesji po świętach zostaną zaproponowane zmiany organizacyjne we 
wszystkich instytucjach, o sposobie zdecydują radni, Wójt je tylko wykona. Tam gdzie jest 
zasadność obcięcia to proszę bardzo, ale należy pamiętać by nie wylać dziecka z kąpielą. Ponadto 
Wójt wyraził nadzieję, że odnawiane świetlice wiejskie stworzą dobrą bazę do tego, żeby trafiali 
tam instruktorzy i wykonywali dobrą pracę.

W odpowiedzi na pozostałe wnioski Wójt Gminy powiedział, że jest to wola rady i nie będzie 
się na ten temat wypowiadał, a w sprawie wniosku o ukaranie Wójta powiedział, że jeżeli jakieś 
odpowiedzi na wnioski nie zostały przesłane, to zostanie to sprawdzone i rzeczywiście, jeżeli tak 
będzie to wniosek radnego Wlekłego jest zasadny. Wychodząc naprzeciw wnioskowi radnego Wójt 
powiedział, że prosi o nie przewidywanie podwyżek jego pensji przez najbliższe dwa lata, bowiem 
nie są dla niego ważne pieniądze. 

Józef Cichorek zapytał w jakim terminie odbędzie się kolejna sesja, Przewodniczący 
odpowiedział, że planowany termin sesji to 29 grudnia br. 
Sekretarz Gminy dodała, że następna sesja w planie pracy rady gminy jest sesją budżetową, w dniu 
wczorajszym wpłynęły opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Adam Zielsdorf w nawiązaniu do sprawy działki 3068 w Dębe powiedział, że działka ta według 
geoportalu ma długość 170 metrów, szerokość ok.16m. Jest przy niej, na niej droga polna, 
faktycznie jednak jej nie ma. Można by kawałek kilkumetrowej drogi wydzielić, i tak jeszcze 
zostanie 10 metrów do dyspozycji. 
Wójt odpowiedział, że będzie musiało zostać uzgodnione stanowisko w tej sprawie z Burmistrzem 
Czarnkowa. Jest to sytuacja zauważona i póki co pieniądze płyną do budżetu gminy Lubasz. 

Na zakończenie Przewodniczący Rady Gminy złożył wszystkim świąteczne i noworoczne życzenia, 
życząc by w życiu rodzinnym zagościł spokój, pewność pomimo niepewnych czasów, zagościło 
zrozumienie, dobroć i wzajemna sympatia i miłość. Niech święta będą czasem refleksji, spokoju i 
odpoczynku i dały pozytywną energię do działania w następnym roku. 
Do życzeń dołączył się i Wójt Gminy, podziękował za rok współpracy, pomimo że był to trudny rok 
okazało się, że dzięki zrozumieniu i tolerancji można zrobić wiele.

Ad. 6. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął posiedzenie XII sesji o 
godz. 1145

Protokołowała: Sekretarz obrad:
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